
Zápis ze zasedáńı KR dne 15. 4. 2011

Mı́sto konáńı: mı́stnost KR
Zapsal: Ladislav Láska
Př́ıtomni: Jan Muśılek, Libor Peltan, Ladislav Láska, Petr Hruška
Hosté: Věra Kronusová (VK), Frantǐsek Illich (FI), Jana Mrázková (JaM), Lucie Těsnohĺıdková
Omluveni: Martin Holeček

1 Zeleninové taĺı̌re

JM se ptá, proč zmizely zeleninové taĺı̌re z nab́ıdky menzy. JaM odpov́ıdá, že je to finančńı záležitost -
jeden taĺı̌r by vyšel na cca 50Kč, protože se dělaj́ı v malém množstv́ı. Nav́ıc dokud se taĺı̌re dělaly,
často nebyly odebrány všechny. LL navrhuje, že by bylo možné je znovu zavést, např́ıklad jenom
na objednávku. JaM souhlaśı, ale připomı́ná, že by bylo potřeba mı́t odběr alespoň 10ks. Dř́ıve se
ukázalo, že odběr 10ks je pr̊uměrný, nicméně často z̊ustávaly taĺı̌re neodebrané.

2 Kvalita j́ıdla v menze

JM konstatuje, že se na grémiu mluvilo o kvalitě j́ıdla v menze. Měly být provedeny nějaké personálńı
změny. JaM odpov́ıdá, že jeden z kuchař̊u je slabý článek, ale nepovedlo se naj́ıt náhradu. Nav́ıc jeden
z dobrých kuchař̊u bude odcházet v zář́ı.

3 Mı́stnost pro tančeńı

PH se ptá na mı́stnost pro tančeńı. Je zmı́něna velká klubovna, jako jediná mı́stnost, kde se dá
tančit, protože je tam lino. VK odpov́ıdá, že s periodickými akcemi je problém, že neńı uklizečka,
která by se o mı́stnost starala. Lucie Těsnohĺıdková se ptá, jestli je pouze problém s úklidem, zda-li
by stačilo do smlouvy zakomponovat úklid. VK je tomuto návrhu nakloněna. PH dále navrhuje, že
by se také mohlo položit lino v malé klubovně. VK odmı́tá s t́ım, že je to technicky velmi pracné a
finančně náročné. Dále prob́ıhá diskuse o podmı́nkách p̊ujčeńı mı́stnosti. VK s PH uzav́ıraj́ı diskusi
t́ım, že mı́stnost bude zap̊ujčena pouze lidem z koleje (bude vyžadován kompletńı soupis, do 10ti
lid́ı), proveden úklid (sklidit židle, stoly, posb́ırat nepořádek). Zap̊ujčeńı lidem z koleje bude prozat́ım
bezplatné.

4 Basketbalový koš

LL se dohodl s FI na náhradě zničeného basketbalového koše. LL dodá rozměry a obroučku, FI zař́ıd́ı
konstrukci koše.

5 Návštěvy na kolej́ıch

LP se ptá, jak funguj́ı návštěvy na koleji - tedy návštěva přes noc za 50Kč. VK konstatuje, že toto
se týká pouze student̊u, nikoli rodič̊u. JM připomı́ná, že v ubytovaćım řádě se nespecifikuje, že to
muśı být student. VK oznamuje, že se zeptá vedeńı KaM, jak je to vykládáno oficiálně.
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6 Sušárny

LL se ptá, zda existuje řád sušáren. VK odpov́ıdá, že existuje a že ho KR dá k dispozici a bude
vyvěšen na stránkách KR. Sušárnu lze p̊ujčit i bez prádelny, nicméně pouze ve výjimečných př́ıpadech
(protože sušáren je málo). KR připomı́ná, že sušárny slouž́ı pouze k sušeńı prádla, nikoli jako sklad
či krátkodobá ubytovna.

7 Kolárny

LL se ptá na to, co všechno patř́ı ke kolárnám na A. VK odpov́ıdá, že jde o všechny tři mı́stnosti i s
chodbičkou.

8 Úklid v kolárnách

LL oznamuje, že do 15. května muśı být všechny věci nepatř́ıćı do koláren (neregistrovaná kola a
věci, které nejsou kola) odstraněny. KR žádá ubytované, kteř́ı takové věci maj́ı v kolárnách uloženy,
aby je odstranily, jinak budou podle bodu 9. řádu koláren odstraněny. Zabavené věci z koláren budou
následně rozprodány ubytovaným v burze na konci května za symbolické ceny.
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